

XP1000 VIBE ADJUSTABLE SKATE

ADJUSTMENT INSTRUCTIONS:

- Loosen the Velcro straps before adjusting the size, being careful not to grab the blade. The initial adjustments may be a little stiff.
- Locate the lever above the blade which needs to be opened to adjust sizes and a small arrow which indicates the sizing.
- Release the lever and position to where the lever moves freely (too far forward or back will lock the adjustment mechanism).
- To change to a larger size, grasp the toe of boot and pull the front of boot forward.
- To change to a smaller size, push the toe of the boot back towards the middle of the skate.
- Once the size is adjusted, lock the lever back in the closed position



INSTRUCTIONS DE RÉGLAGE :

- Desserrer les attaches Velcro avant d'ajuster la taille, en faisant attention de ne pas prendre en main la lame. Les réglages initiaux peuvent être un peu raide.
- Repérez le levier au-dessus de la lame qui doit être ouvert pour ajuster la taille et il y a une petite flèche qui indique les dimensions.
- Relâchez le levier et le positionnez où le levier se déplace librement (trop loin en avant ou en arrière et le mécanisme d'ajustement se verrouillent).
- Pour passer à une taille plus grande, saisir la pointe de la botte et tirez l'avant de la chaussure vers l'avant.
- Pour passer à une taille plus petite, pousser sur la pointe de la botte vers le centre de la lame.
- Une fois la taille réglée, verrouiller le levier en position fermée.



www.jacksonultima.com

